
Драго Калабић  

Питање постављено министру финансија и трезора БиХ - „Моје питање је 

упућено министру финансија и односи се на информацију коју упорно тражимо, али не 

добијамо, па смо принуђени да у форми посланичког питања затражимо ту 

информацију. 

Колико новца је плаћено за простор који је купљен за потребе 'Службеног гласника 

БиХ'? Колики је то износ по м
2
 те колико новца је плаћено за куповину простора у 

Мостару за потребе Савјета министара, и колики је то износ по м
2
?“ 

 


